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Geachte leden van de fractie geborgd bedrijfsgebouwd, de heren Bruning en Haerkens,

In uw brief, per mail bij ons binnengekomen op 30 augustus, stelt u dat uw fractie veel mails heeft
ontvangen van verontruste burgers, ondernemers en belangenvereniging over het
Zuidlaardermeer en het Kieldiep.

De zorg van genoemde partijen spitst zich toe op de diepgang van het Kieldiep en de toenemende
overlast van waterplanten.
Gelet hierop stelt u ons een aantal vragen. Uw vragen hebben wij hieronder opgenomen en de
antwoorden erop schuin gedrukt toegevoegd.

1. Kunt u bevestigen hetgeen door de burgers, ondernemers en belangvereniging wordt beweerd
dat het Kieldiep niet meer aan de gestelde normen voldoet? Zo niet waarom is dit dan het
geval?

We meten onze kanalen periodiek (laatst in 2017) en na vragen in het algemeen bestuur
hebben we het Kie/diep en Leinewijk dit voorjaar nogmaals gemeten. Beide kanalen voldoen
aan de gewenste diepgang. Oe jaarlijks aanwezige drempel direct achter de sluis is dit voorjaar
verwijderd.

2. Indien de diepgang van het Kieldiep niet meer voldoet volgens de normen, wat betekent dit dan
en wat zijn dan de financiële gevolgen?

De diepgang voldoet (zie antwoord op vraag 1).
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3. Is er een periodiek meetprotocol m.b.t. diepgang Kieldiep en is dit ook openbaar?

Alfe kanalen meten we periodiek. Oit is een operationele planning en kan wijzigen op basis
van klachten en meldingen. Deze gegevens zijn niet openbaar omdat het specifieke
beheerinformatie betreft die we als input gebruiken voor het opstellen van ons meerjaren
baggerplan.

4. Kunt u bevestigen dat waterplanten in de woonwijken, watergangen en havens - zoals het
fonteinkruid- op een diepte rond 1,43m groeien? Strookt de groei van hinderlijke waterplanten
met de doelstellingen zoals verwoord in het integraal maatregelenplan Zuidlaardermeer {IMZ)?

Het is bekend dat er het laatste decennium waterplanten groeien in de woonwijken,
watergangen en havens aan en rond het Zuid/aardermeer. Oe waterplantengroei is hier
autonoom begonnen omdat het hier luw genoeg is. Oe maatregelen zoals opgenomen in het
IMZ hebben als doe/stelling om de KRWdoelen te halen voor het onderdeel waterplanten. Bij
de verdere uitwerking van het IMZ zal ook worden aangegeven hoe wordt omgegaan met
overlast door overmatige onderwaterplantengroei in het Zuid/aardermeer.

5. Behoeft het IMZ aanpassing teneinde de negatieve effecten van waterplantengroei in de
havens, kanalen en woongebieden niet te verergeren?

Het is niet de verwachting dat de waterplantengroei in de havens, kanalen en woongebieden
toeneemt door de in het IMZ voorgestelde maatregelen.

6. Klopt het bericht dat gemeente Midden Groningen al begonnen is met het inzetten van
maaiboten? Verwacht het waterschap Hunze en Aa's vergelijkbare maatregelen te treffen voor
de gebieden waar het waterschap voor verantwoordelijk is?

Het waterschap gebruikt ook maaiboten voor het beheer en onderhoud in de watergangen die
in het beheer van het waterschap zijn. Het Zuidlaardermeer, de havens en woongebieden zijn
niet in beheer bij het waterschap. Bij de uitwerking van het IMZ zal helderheid worden gegeven
over het benodigde onderhoud indien dit nodig is.

Hoogachtend,

Geert-Jan ten Brink
dijkgraaf
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